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Největší MLM mýty, které, pokud jim 
uvěříte, Vám zaručeně svážou nohy
MÝTUS: na vlastní podnikání se nehodím…
FAKT: Všichni máme stejné výchozí podmínky.
Každý z nás přišel na svět stejným způsobem a všichni se jednou ocitneme  
na startovní čáře. Někdo se vymrští ze startovacích bloků a utíká svéhlavě k cíli. 
Jinému se začátek závodu nevydaří, protože nenabere tu správnou rychlost, 
někdo dokonce může propásnout startovní výstřel. Neznamená to ale, že tím 
pro něj závod končí. Nezáleží na tom, jakou jsme si zvolili taktiku běhu. Nezáleží 
na tom, jak drahé máme běžecké boty. To, jestli hrdě doběhneme, záleží pouze 
na našem vlastním úsilí. My všichni před sebou máme tu stejnou vzdálenost, 
běžíme po stejném povrchu a máme tytéž klimatické podmínky. Ani běžec, který 
se drží v čele, v tuto chvíli není jistým vítězem. Možná jej popadne křeč a možná 
mu dojde dech. Pokud je ale skutečným bojovníkem, závod nevzdá a doběhne 
k cíli. Pouze my sami ovlivníme to, jak si ve svém závodě rozvrhneme síly, abychom jej uběhli se vztyčenou hlavou. Pokud si říkáte:  
„Já to přece nemůžu vyhrát,“ zeptejte se raději „Co můžu udělat pro to, abych doběhl co nejlépe?“ Odpověď zní. „Trénovat.“  
Právě díky vytrvalému tréninku budete v budoucnu stát na stupních vítězů.

MÝTUS: Bojím se do toho jít…
FAKT: Kdo se bojí, nesmí do lesa.
...a proto se také nikdy nedozví, jak nádherně voní lesní jahody, jak úžasné je vidět 
pasoucí se srny a především, co se ukrývá za lesem. Strach je přirozená vlastnost. 
Je zde od pradávna proto, aby nás chránil v nebezpečí. Strach ale není červeným 
světlem na semaforu, které nám říká „Stůj, dál ani krok!“ Strach je oranžovým 
světlem, které upozorňuje „Dobře se připrav a našlapuj opatrně.“ Pokud se 
naučíme svoje obavy vnímat takto, na zelenou se nám bude rozjíždět zlehka.  
Co když přijde kolize? Pokud to nepůjde zleva, vycouvejte a jeďte na plný plyn 
zprava. Žádný karambol v nás nesmí vyvolat červeně blikající strach – protože 
každá kolize znamená, že se učíme být lepším „řidičem“, který se nezalekne  
ani té největší křižovatky. Strach pak vystřídá pocit uspokojení a hrdosti,  
protože jsme po své životní cestě jeli nejlépe, jak jsme uměli.

MÝTUS: Teď není ta správná doba…
FAKT: nikdy nebude lepší doba.
… a pokud ano, pravděpodobně ji promarníte, protože si budete říkat:  
„Nene, to ještě není ta správná doba…“ Znamená správná doba období,  
kdy člověk neřeší žádné problémy a má více prostoru pro uvědomění si toho,  
co od života opravdu chce? V tom případě správná doba neexistuje.  
Denně řešíme „jakési problémy“, vždy se kolem nás něco děje a je rušno. 
Celý život pak čekáme na vhodnější příležitost. Čekáme tak dlouho,  
dokud nezestárneme. Potom se ohlížíme, jak nám život utekl mezi prsty.  
Proč jsme se jen tehdy nerozhodli něco změnit…?


